
  

Jegyzőkönyv 
 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. november 27. napján 

14
00

 órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

 Erdős Sándor János képviselő 

 Horváth Ferencné  képviselő 

 Kujbus András György képviselő 

 Lőrincz Viktória  képviselő 

 Rózsa János  képviselő 

 

  Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Tompos Csilla   titkársági ügyintéző 

 

Meghívott: Dr.Halmos Gábor   ügyvéd a HANA ÖKOINVEST Kft. képviselője 

  

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a 13. napirendi pontban írt  

Akác vendéglő bérleti üzemeltetésének tárgyalása napirendi pontot elsőként tárgyalja, 

valamint, 14. napirendi pontként az egyebek elé vegye fel a bérlakások állapotfelmérése 

napirendi pontot. 

 

Napirend:  

 

1.   Az Akác vendéglő bérleti üzemeltetésének tárgyalása 

          Előadó: Karsai József polgármester 

 

2.  A Kadarkúti Nagybajomi Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 

Megállapodásának elfogadása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

3.  A Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

4.  A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2020. évi 

teljesítménykövetelményeinek alapját képező kiemelt célok 

meghatározása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

5.  Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Karsai József polgármester 
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6.  Belső ellenőrzési munkaterv tárgyalása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

7.  A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott 

köztisztviselőket megillető szociális, jóléti, egészségügyi és egyéb 

juttatásokról, valamint szociális és kegyeleti támogatásokról szóló 

14/2016.(XII.9.) ökr. módosítása 

  Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

8.  A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott 

köztisztviselők vonatkozásában magasabb összegű illetményalap 

megállapításáról szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző  

 

9.  Kadarkút Város Környezetvédelmi Programjának elfogadása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

10.  Döntés a közalkalmazotti munkaruha juttatásról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

11.  A közmeghallgatás időpontjának meghatározása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

12.  Kadarkút Város Önkormányzata képviselő-testületének 2020. 

évi munkaterve 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

13. A Gomba büfé bérleti szerződésének felülvizsgálata 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

14. Bérlakások állapotfelmérése 

Előadó: Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

 

15. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

214/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

módosított napirendet elfogadja. 
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1. Az Akác vendéglő bérleti üzemeltetésének tárgyalása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Bemutatom Dr. Halmos Gábor ügyvéd urat, az Akác vendéglő bérleti üzemeltetésére 

pályázatot benyújtó Hana Ökoinvest Kft. képviselőjét. 

A képviselő-testület 153/2019.(IX.26.) számú határozatával úgy döntött, hogy elnapolja a 

döntést az Akác vendéglő bérleti üzemeltetésével kapcsolatban, mert az ajánlattevőket 

szeretné személyesen is meghallgatni mielőtt dönt. 

Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy két pályázat érkezett az Akác vendéglő 

üzemeltetésére. Az egyiket az ÉDOSZ Kisvendéglő üzemeltetője, a másikat a HANA 

ÖKOINVEST Kft. képviselője nyújtotta be. 

 

Mindkét ajánlattevővel többször egyeztettem. Sajnos az ÉDOSZ Kisvendéglő képviselője úgy 

döntött, hogy számára nem gazdaságos az Akác vendéglő üzemeltetése és ezért a pályázattól 

visszalépett. 

Egy pályázónk maradt, akit felkérek, hogy ismertesse az elképzeléseit az Akác vendéglő 

üzemeltetésével kapcsolatban. 

Szeretném még elmondani, hogy a HANA ÖKOINVEST Kft. üzemelteti majd a régi varroda 

helyén kialakított „Védőkar” Idősek Otthonát is. 

 

Dr. Halmos Gábor ügyvéd 

A cég három éve alakult. 2018-ban gondoltunk először arra, hogy idősek otthonát kellene 

alapítanunk, mert az egyik társam öt éve dolgozott ilyen jellegű intézménynél vezetőként. 

Rátaláltunk a varroda épületére, amelyről úgy gondoltuk alkalmas lesz erre a funkcióra. 

Az épület kereszt és jobb oldali szárnya lesz első ütemben kialakítva. Ez 28 szobát és a 

kiszolgáló egységeket jelenti. Jelen pillanatban látszik, hogy nagy igény van a férőhelyekre. 

Ez számunkra pozitív visszajelzés. A másik oldal kialakítását is el fogjuk kezdeni az 

igényeknek megfelelően. 

Mindenképpen arra törekszünk, hogy ez az otthon kialakításában, szolgáltatásában olyan 

intézmény legyen, ami a megyében egyedülálló. 

A szobák 20 m2-esek fürdővel és WC-vel tervezve. Lesznek egy és kétágyas szobák is. Jelen 

állapotban most készülnek a belső falak a víz, gáz, villany beszerelése. Remélem 2020. 

február 1. napjára elkészülünk. 

Áttérve az étterem kérdésére. Úgy gondoljuk, hogy ebben az étteremben nagyon sok potenciál 

van. A vendéglő már közel öt hónapja nem üzemelt a vendégkör lemorzsolódott. Első 

feladataink közé tartozik, hogy ezt a vendégkört vissza szerezzük és kibővítsük, ehhez 

nyújtsunk jó szolgáltatást megfelelő áron. Ezért nagyon komoly promóciós tevékenységbe 

kell kezdenünk, értve itt az internetet, a helyi médiát, a szórólapot stb. annak érdekében, hogy 

mindenki megtudja, hogy az Akác vendéglő működik, és hogy milyen szolgáltatást nyújt. Ez 

a tevékenység minimum két hónapot vesz igénybe ahhoz, hogy nyugodt szívvel meg tudjunk 

nyitni. 

A tevékenységünket fokozatosan szeretnénk felépíteni. Az első és legfontosabb tevékenység a 

menüztetés. Ez azért szükséges, mert az idősek otthonába is innen szeretnénk az ételt 

szállítani. Vannak olyan információim, hogy korábban itt a menüztetés nagy tételben folyt, ezt 

szeretnénk visszaállítani. Gondolunk itt a magánszemélyekre, közületekre, hivatalra stb. 

A menüt az étteremben helyben el lehet majd fogyasztani, onnan el lehet vinni, illetve 

kiszállítjuk. 

Az étterem a la, carte részét is életre kívánjuk hívni, de a kezdeti időszakban csak egy 

csökkentett tartalommal. Szeretnénk a StritFud étkeztetés felé is nyitni, pizza, hamburger és 
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egyéb ételeket is kívánunk árusítani, akár helyben, akár kiszállításos formában. Úgy 

gondolom ennek is lehet jövője és realitása. 

Van az étteremnek egy bisztró része. Itt egy közösségi teret szeretnénk létrehozni, gondolok 

itt WiFi, Tv, csocsóasztal kihelyezésére. Ehhez kapcsolódna a StritFud étkeztetés. 

Rendezvényeket is szeretnénk tartani, mert ez az épület erre a funkcióra is alkalmas. 

Az étterem és az idősek otthona kialakításával 20-22 munkahelyet teremtünk. Elsősorban 

kadarkúti embereket szeretnénk alkalmazni. Nyilván lesz olyan munkakör, amelyre itt nem 

találjuk meg a megfelelő embert. 

Röviden ennyit szerettem volna elmondani, a kérdésekre szívesen válaszolok. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Szeretettel köszöntöm a megjelenteket. Az első kérdésem az lenne, ha Önök nyernék meg a 

pályázatot, akkor mikorra tervezik a nyitást. A felvázolt elképzelések nyitásra valósulnának 

meg, vagy mindegyik egy folyamat része lenne? 

 

Dr. Halmos Gábor ügyvéd 

Nyitásra az összes szolgáltatás egyben nem fog tudni elindulni. A menüztetéssel indítunk, 

mellette a pizza sütés is indul, az a la carte étkeztetés szűkített formában indulna. 

A nyitás előtt a szakhatóságoktól be kell szereznünk az engedélyeket, ez idő. Legkésőbb 

2020. február 1. szeretnénk nyitni. 

 

Rózsa János képviselő 

Itt helyben működik egy szakképző iskola, ahol vannak vendéglátó ipari tanulók. A 

tanulóknak szükségük van gyakorlati munkahelyre. Szeretném megkérdezni, hogy Önöknél 

lesz-e mester végzettségű szakember, aki ezeket a tanulókat oktatná? 

 

Dr. Halmos Gábor ügyvéd 

Lesz ilyen emberünk, és ezt meg tudjuk valósítani, mert közös érdek. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Az Akác vendéglőt az iskola is használja, ez nem okoz problémát? Meg kell állapodni a víz, 

villany és gáz rezsi fizetésében. 

 

Karsai József polgármester 
Ezt majd egy háromoldalú megállapodásban rögzítjük. A villany almérősíthető a víz és a gáz 

nem. A víz és a gáz tekintetében lesz viszonyítási alapunk, mert az elmúlt időszakban csak a 

szakképző iskola használta az épületet. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Az lenen a kérdésem, hogy a heti nyitvatartást hogy tervezik? 

 

Dr. Halmos Gábor ügyvéd 

Erre jelen pillanatban még nem tudok válaszolni. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Mindenképpen fontos lenne egy hétvégi nyitva tartás. 

 

Karsai József polgármester 
Úgy gondolom, mivel az idős otthon is innen lesz kiszolgálva ez a kérés megoldható. 
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Mindenkinek az az érdeke, hogy ez a vendéglő működjön. A pályázó 25.000 Ft+Áfa/hó 

bérleti díjat ajánlott meg. A képviselő-testület azért ilyen alacsony bérlettel számol, mert a 

működtetés és az infrastruktúrális fejlesztés a bérlő feladata. Természetesen azokat a 

beruházásokat, amelyek ahhoz voltak szükségesek, hogy ez az épület működjön 

megvalósítottuk. Gázkazánt cseréltünk, a konyhát kifestettük, nyílászárók cseréje folyamatban 

van. Ettől kezdve ránk, mint tulajdonosokra a vállalkozó nem fog tudni számítani. A bérleti 

díj összege ezért elfogadható számomra, mert a működési engedély kiadásához erre az 

épületre még kell költenie a vállalkozónak. Az a lényeg, hogy ez az étterem működjön, 

rendezvényt lehessen tartani stb. 

Ahhoz, hogy ez az étterem profitot termeljen idő kell. A pályázatban szerepel, hogy öt évre 

adjuk ki az épületet és három hónap felmondással bármelyik fél megszüntetheti a bérleti 

szerződést. 

 

Lőrincz Viktória képviselő 

A pályázó vállal valamilyen garanciát arra, hogy a munkavállalók több mint fele Kadarkúti 

lesz? 

 

Dr. Halmos Gábor ügyvéd 

Garanciát nem tudok vállalni rá, nekünk is ez az érdekünk. Ha bármilyen ok felmerül az 

emberek helyettesítésére Kaposvárról nem tudok embert biztosítani, ha helyben van dolgozó  

a helyettesítés azonnal megoldható. 

 

Karsai József polgármester 
Nagyon sokan jelentkeztek már nálam is munkára. 

Az eredeti pályázati kiírás szerint 2019. 11.01.-vel hirdettük meg a vendéglőt üzemeltetésre. 

Milyen időpontot írhatunk a szerződéskötésre? 

 

Dr. Halmos Gábor ügyvéd 

A nyitást 2020. február 1-re tervezzük, de a szerződéskötés dátumaként szerepelhet 2020. 

január 1. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte Dr. Halmos Gábor jelenlétét, aki távozott az ülésről. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület a Hana Ökoinvest Kft. ajánlatát fogadja el és 2020.01.01-

től kezdődően 5 éves időtartamra kössünk bérleti üzemeltetési szerződést a pályázati 

felhívásban foglalt feltételek szerint, az általa megajánlott 25.000Ft+Áfa/hó bérleti díjért. 

Javaslom továbbá, hogy a képviselő-testület hatalmazzon fel arra, hogy a pályázót a döntésről 

értesítsem és a bérleti- üzemeltetési szerződést aláírjam. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

215/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 



6 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata képviselő-testülete a Hana 

Ökoinvest Kft. – 7400 Kaposvár, Fő utca 12.2. em. 20.-

ajánlatát elfogadja és vele 2020.01.01-től kezdődően 5 éves 

időtartamra bérleti üzemeltetési szerződést köt az Akác 

vendéglő működtetésére a pályázati felhívásban foglalt 

feltételek szerint, az általa megajánlott 25.000.-Ft+Áfa/hó 

bérleti díjért. 

 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert arra, hogy a  

Hana Ökoinvest Kft. képviselőjét a döntésről értesítse. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti- 

üzemeltetési szerződés aláírására. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2020.01.01. 

 

 

2. A Kadarkúti Nagybajomi Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának 

elfogadása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület a Kadarkúti Nagybajomi Többcélú Kistérségi Társulás 

Társulási Megállapodását az előterjesztés mellékleteszerinti tartalommal fogadja el, és 

hatalmazzon fel a megállapodás aláírására. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

216/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata képviselő-testülete a Kadarkúti 

Nagybajomi Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodását 

az előterjesztés  melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a megállapodás 

aláírásáról gondoskodjon. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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3. A Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás Társulási Megállapodásának 

módosítása 

      Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület a Kadarkút és Térsége Óvodafenntartó Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal fogadja el. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

217/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Kadarkút és 

Térsége Óvodafenntartó Társulás társulási megállapodásának 

módosítását az alábbiak szerint jóváhagyja: 

 

1.  A megállapodás kiegészül a jelen előterjesztés melléklete szerinti 

függelékkel. 

 

  2. A megállapodás I. fejezetének 6.) pontja helyébe a következő 

rendelkezés lép: 

6.) A Társuláshoz tartozó települések lakosságszámát, valamint a 

szavazati jog mértékét a megállapodás 3. számú függeléke 

tartalmazza. A függelékben szereplő lakosságszám minden év január 

31. napjáig felülvizsgálatra kerül. 

 

3.   A megállapodás IV. fejezet B.)/ 1.) pontja helyébe a következő 

rendelkezés lép: 

 1.) A Társulási Tanács az alakuló ülésén tagjai sorából, minősített 

többséggel elnököt választ. 

 

4. A megállapodás IV. fejezet C.)/ 1.) pontja helyébe a következő 

rendelkezés lép: 

 1.) A Társulási Tanács az alakuló ülésén tagjai sorából, minősített 

többséggel, az önkormányzati ciklus idejére alelnököt választ. 

 

5. A megállapodás V. fejezetének 3.) pontjában a “8 nappal” szövegrész 

helyébe “5 nappal” szövegrész lép. 

 

6. A megállapodás V. fejezetében a “A Társulási Tanács döntése 

meghozatalához szükséges szavazati arányok” cím alatti 1.), 2.) 

pontok hatályukat vesztik, helyükbe a következő rendelkezés lép: 
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1.) A tagokat megillető szavazatok arányát a 3. számú függelék 

tartalmazza. 

 

7. A megállapodás V fejezetében a “A Társulási Tanács döntése 

meghozatalához szükséges szavazati arányok” cím alatti 3.) pont 

számozása 2.) pontra módosul. 

 

8. A megállapodás XX. fejezetének 4/1. pontjában a “2. melléklet: 

Szavazati jog mértéke” szövegrész törlésre kerül. 

 

9. A megállapodás XX. fejezetének 4/2. pontja kiegészül az alábbi 

szövegrésszel: 

 3. számú függelék: A társuláshoz tartozó települések 

lakosságszáma; a szavazati jog aránya 

 

10. A megállapodás 2. melléklete törlésre kerül. 

 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a módosításokkal 

egységes szerkezetbe foglalt megállapodás aláírásáról gondoskodjon. 

 

Felelős: Karsai József polgármester a megállapodás aláírásáért 

Határidő: azonnal 

 

 

 

4. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2020. évi teljesítménykövetelményeinek 

alapját képező kiemelt célok meghatározása 

      Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének szervezeti és működési szabályzata 

szerint: 

„A Hivatal köztisztviselői teljesítménykövetelményének alapját képező kiemelt célokat 

évente a közös hivatalt működtető képviselő-testületek hagyják jóvá.” 

 

A munkáltatói jogkör gyakorlója a jóváhagyott kiemelt célok, valamint a köztisztviselő 

munkaköri leírása alapján állapítja meg a következő évre szóló egyéni 

teljesítménykövetelményeket. Az egyéni teljesítménykövetelményeket a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal köztisztviselői esetében a jegyző, a jegyző esetében a polgármester 

állapítja meg. 

 

A teljesítménykövetelmény alapján kerülhet sor a köztisztviselők alapilletményének 

emelésére, vagy csökkentésére.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti 

tartalommal határozza meg a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott 
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köztisztviselőkkel szemben 2020. évre szólóan a teljesítménykövetelmények alapját képező 

kiemelt célokat. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

218/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott 

köztisztviselőkkel szemben, 2020. évre szólóan az alábbi – 

a teljesítménykövetelmények alapját képező – kiemelt 

célokat határozza meg: 

 

  Önkormányzati rendeletek hatályosulásának felülvizsgálata, 

szükség szerint a rendeletek módosítása. 

  Önkormányzati gazdálkodás területén a hátralékok 

mértékének csökkentése, végrehajtási intézkedések 

hatékonyságának növelése. 

 Az ügyintézési határidők maradéktalan betartása. 

 Továbbképzési tervekben foglaltak betartása. 

 Feladatellátás hatékonyságának javítása, különös tekintettel 

az ügyfél elégedettség területén (ügyintézés során az 

ügyfelek segítése). 

Felelős:  Karsai József polgármester 

  Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Határidő:  folyamatos 
 

 

5. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló rendelet megalkotása 

      Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság az ülésén tárgyalta a Szervezeti és Működési Szabályzatról 

szóló rendelet megalkotását, felkérem a Jogi és Ügyrendi Bizottság elnökét, mondja el a 

bizottság véleményét a rendelet-tervezetről. 

 

Kujbus András György Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-

testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló rendelet-tervezetét a képviselő-

testületnek elfogadásra javasolja azzal a módosítással, hogy a bizottságok ülései a képviselő-

testületi rendes ülés előtt legyenek két nappal. 
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Lőrincz Viktória képviselő 

A bizottsági ülésen is elmondtam, hogy nem tudom támogatni ezt a Szervezeti és Működési 

Szabályzat módosítást. 

A rendelet-tervezetből kimaradt, hogy hatástanulmányt kell készíteni, és a hatástanulmány 

megküldésre sem került a képviselők részére. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A rendelet-tervezet 2. függelék c) pontja tartalmazza, hogy rendelet alkotás esetén előzetes 

hatásvizsgálat készítése szükséges a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 17. §-a 

alapján. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Felteszem a bizottság javaslatát szavazásra. Aki egyetért azzal, hogy a Szervezeti és 

Működési Szabályzatba kerüljön az bele, hogy a bizottságok ülései a képviselő-testületi 

rendes ülés előtt legyenek két nappal megtartva, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a módosítást elfogadta.  

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az elfogadott módosítással együtt  alkossa meg rendeletét 

Kadarkút Város Önkormányzata képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról.  

 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

19/2019.(XI.28.) önkormányzati rendelete 

 

a Szervezeti és Működési Szabályzatáról  
 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

6. Belső ellenőrzési munkaterv tárgyalása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

 

Az előterjesztés és a munkaterv, írásban kiadva. 

 

A költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és a belső ellenőrzésről szóló 370/2011. 

(XII.31.) Kormányrendeletben meghatározottak alapján, a helyi Önkormányzatok esetében  az 

éves ellenőrzési tervet a Képviselő testület a tárgyévet megelőző év december 31.-ig hagyja 

jóvá. 
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Az Önkormányzatnál a jegyző köteles gondoskodni a belső ellenőrzés működtetéséről az 

államháztartásért felelős miniszter által közzétett módszertani útmutatók és a nemzetközi 

belső ellenőrzési standardok figyelembevételével. A helyi önkormányzat belső ellenőrzése 

keretében gondoskodni kell a felügyelt költségvetési szervek belső ellenőrzéséről is.  

 

Kadarkút Város belső ellenőrzési feladatait polgári jogi szerződés keretében foglalkoztatott 

belső ellenőr látja el.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete az előterjesztés szerinti tartalommal hagyja jóvá a 2020. 

évi belső ellenőrzési munkatervet.  

Javaslom továbbá, hogy a képviselő-testület kérje fel a jegyzőt, hogy az elfogadott ellenőrzési 

tervet az előírt határidőben küldje meg a belső ellenőr részére, valamint a tervben 

foglaltaknak megfelelően az ellenőrzések végrehajtásáról gondoskodjon. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

219/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő- testülete 

Kadarkút Város Önkormányzata 2020. évi belső ellenőrzési 

munkatervét az előterjesztéshez mellékeltek szerint 

jóváhagyja. 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy az elfogadott 

ellenőrzési tervet az előírt határidőben küldje meg a belső 

ellenőr részére, valamint a tervben foglaltaknak megfelelően 

az ellenőrzések végrehajtásáról gondoskodjon 

Felelős:  Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Határidő: azonnal, illetve az ellenőrzési tervben 

foglaltaknak megfelelően 

 

 

7. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselőket 

megillető szociális, jóléti, egészségügyi és egyéb juttatásokról, valamint szociális és 

kegyeleti támogatásokról szóló 14/2016.(XII.9.) ökr. módosítása 

      Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

A Hivatal köztisztviselői a 2019. évben, egységesen, alapilletményük 10 %-ának megfelelő 

mértékű illetménykiegészítésre voltak jogosultak. Ezt a 2020-as évre vonatkozóan is javaslom 

megállapítani. Ez nem jelent többletjuttatást a köztisztviselők számára a tavalyi évhez képest. 
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Lőrincz Viktória képviselő 

Azt szeretném megkérdezni, hogy miért döntöttek úgy, hogy nem tesznek különbséget felső 

és középfokú végzettségűek között? Hiszen a törvény is különbséget tesz, arra próbálja 

ösztönözni a munkavállalókat, hogy képezzék önmagukat. 

 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Az ösztönzés nem a  10% -ről szól, hanem a teljesítménykövetelmények alapján megállapított 

illetményeltérítések mértéke nyújt lehetőséget erre az ösztönzésre. Ha a felső és középfokú 

munkavállalók között tennék különbséget az az elvégzett munka minőségét nem tükrözné. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

A Képviselő-testület részéről hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület az 

előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg rendeletét A Kadarkúti Közös Önkormányzati 

Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselőket megillető szociális, jóléti, egészségügyi és egyéb 

juttatásokról, valamint szociális és kegyeleti támogatásokról szóló 14/2016.(XII.9.) ökr. 

módosításáról. 

 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

20/2019.(XI.28.) önkormányzati rendelete 

 
 

a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselőket megillető 

szociális, jóléti, egészségügyi és egyéb juttatásokról, valamint szociális és kegyeleti 

támogatásokról szóló 14/2016.(XII.9.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

8. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők 

vonatkozásában magasabb összegű illetményalap megállapításáról szóló rendelet 

megalkotása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző  

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadásra került. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata a Magyarország 2019. évi központi költségvetéséről szóló 

2018. évi L. törvény 3. melléklet I. Működési célú támogatások 12. pontjában szabályozott 

Kiegyenlítő bérrendezési alap jogcímen pályázatot nyújtott be. 
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A benyújtott pályázat alapján a Belügyminisztérium a 2019. február 25. napján kelt, 

BMÖGF/490-20/2019. iktatószámú döntése szerint 12.248.000,-Ft vissza nem térítendő 

támogatásban részesítette Kadarkút Város Önkormányzatát. 

A támogatás igénybevételének feltétele az volt, hogy a kedvezményezett önkormányzat az 

illetményalapot a 2019. évre vonatkozóan, 2019. január 1-jétől kezdődően 46.380,-Ft-ban 

állapítsa meg. A támogatást az önkormányzat az önkormányzati hivatalban foglalkoztatott 

köztisztviselők 2019. évi január – november havi illetménye és az ahhoz kapcsolódó szociális 

hozzájárulási adó kifizetésére használhatta fel. 

 

A jogszabályi előírásnak megfelelően a magasabb összegű illetményalap megállapításáról 

rendelet készült, amely 2019. január 1. napjától 2019. november 30. napjáig az 

illetményalapot 46.380,-Ft-ban állapította meg. 

Mivel a 46.380,-Ft összegű illetményalapot csak 2019. november 30. napjáig lehetett 

megállapítani, ezért rendelkezni szükséges a képviselő-testület hivatalánál foglalkoztatott 

köztisztviselők vonatkozásában az illetményalap 2019. december 1. napjától történő 

megállapításáról.  

 

A 2019. évet megelőző években a köztisztviselői illetményalapot 42.500,-Ft-ban állapította 

meg a képviselő-testület. 

 

Az előterjesztés mellékletét képező rendelettervezetben a 2019. december 1. napjától 2019. 

december 31. napjáig terjedő időszakra az illetményalapot 43.000,-Ft-ban javasolom 

megállapítani. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A 46.380 forintról a 43.000 forintra történő változtatás visszalépés a dolgozók bérének 

tekintetében. A decemberi havi fizetés összegét nem tudja az önkormányzat finanszírozni a 

dolgozók részére? Az önkormányzatnál nem történt olyan arányú fizetésemelés mint a 

kormányhivatalnál. Az emelés lehetőségét meg kellene találnunk. 

 

Karsai József polgármester 

A lehetőség az pénzről szól. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző  

Úgy gondolom, hogy a költségvetés készítésekor térjünk erre vissza. 

 

Lőrincz Viktória képviselő 

A pályázatból látszott, hogy csak 11 hónapra jár ez a pályázati összeg. A költségvetés egész 

évre készült. Nem gondolták-e, hogy a decemberi hónapra, hogy ne legyen a hónapok közti 

bérük között különbség ezt a költségvetésbe betervezi az önkormányzat, a saját bevételek 

terhére. Ez december hónapra 1.100.000 Ft lett volna. 

 

Karsai József polgármester 

Lehetett volna, csak akkor még nem láttuk, hogy mi lesz az év végén. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző  

A pályázat kiírása a költségvetés elfogadása utáni időszakban történt. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 
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Karsai József polgármester 

A Képviselő-testület részéről hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület az 

előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg rendeletét a Kadarkúti Közös Önkormányzati 

Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők vonatkozásában magasabb összegű illetményalap 

megállapításáról. 

 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

21/2019.(XI.28.) önkormányzati rendelete 

 
 

a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők 

vonatkozásában magasabb összegű illetményalap megállapításáról 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 

Karsai József polgármester 

Ennek a napirendi pontnak a keretében rendeletben meg kell határoznunk a 2020.-as évre 

vonatkozó illetményalapot is. 

Erre vonatkozóan is kiküldésre került az előterjesztés és a rendelet tervezet. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

 

Karsai József polgármester 

A Képviselő-testület részéről hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület az 

előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg rendeletét a Kadarkúti Közös Önkormányzati 

Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők vonatkozásában magasabb összegű illetményalap 

megállapításáról a 2020-as évre vonatkozóan. 

 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

22/2019.(XI.28.) önkormányzati rendelete 

 
 

a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők 

vonatkozásában magasabb összegű illetményalap megállapításáról 
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A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

9. Kadarkút Város Környezetvédelmi Programjának elfogadása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés és a Környezetvédelmi Program írásban kiadva. 

 

A környezet védelmének általános szabályairól szóló 1995. évi LIII. törvény 46. § (1) b) 

pontja szerint a települési önkormányzatoknak a Nemzeti Környezetvédelmi Programra 

alapozva és a település rendezési tervével összhangban az illetékességi területükre önálló 

települési környezetvédelmi programot kell kidolgozniuk, amelyet a képviselő-testületnek 

jóvá kell hagynia. A programot szükség szerint, de legalább kétévente felül kell vizsgálni.  

A környezetvédelmi programra vonatkozó előírásokat a Ktv. 48/E. §-a írja elő.  

 

Kadarkút Város Települési Környezetvédelmi Programja az önkormányzat környezetvédelmi 

cselekvési programját hat éves időtartamban határozza meg, a programot szükség szerint, de 

legalább kétévente felül kell vizsgálni. Mivel a cselekvési program hat éves időtartama lejárt 

új cselekvési program elfogadása szükséges.  

 

Az új környezetvédelmi programot Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

55/2019. (IV.4.) számú határozata alapján a BT MINT BT.  készítette el.  

A Képviselő-testület általi elfogadásra javasolt program tervezete az előterjesztés mellékletét 

képezi, elektronikus úton megküldve. 

 

Lőrincz Viktória képviselő 

A környezetvédelmi programot áttanulmányozva, azt olvastam benne, hogy Kadarkúton nincs 

bűzterhelés. Október második hetében mindenki érezte a bűzt. Akkora fokú bűz volt a város 

területén, hogy nem az ablakot nem lehetett kinyitni, de levegőt is alig lehetett venni. Ha 

nincs bűzterhelés, akkor milyen tevékenység folyik Kadarkúton ami ezt a bűzt indokolja? 

 

Karsai József polgármester 

Mindannyian tudjuk, hogy trágyáznak. 

 

Lőrincz Viktória képviselő 

Ez az egyetlen egy oka, hogy akkor trágyáztak? 

 

Karsai József polgármester 

Fordultunk a környezetvédelmi hatósághoz és a kormányhivatalhoz, hogy ez a trágya amit itt 

használnak, megfelel-e az előírásoknak az EU-s normáknak. 

Azt a választ kaptuk, hogy igen. Itt az olasz trágyázási tevékenységéről van szó. Ez egy 

csirkenevelő telepről származó trágya. Kértem a vállalkozót, hogy a trágyát a kiszórás után 

tárcsázzák be a földbe. A Hencsei polgármester úr ez ügyben még a médiához is fordult, 

érdemi intézkedést ők sem tudtak elérni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete az előterjesztés szerinti tartalommal hagyja jóvá 

Kadarkút Város Települési Környezetvédelmi Programját. Aki ezzel egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

220/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

BT MINT Műszaki Szolgáltató BT (székhely: 7624 Pécs, 

Angster József u. 39.) által elkészített - Kadarkút Város 

Települési Környezetvédelmi Programját módosítás nélkül, 

az előterjesztésnek megfelelő tartalommal elfogadja.   

 

Felelős:  Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

10. Döntés a közalkalmazotti munkaruha juttatásról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Az előterjesztést annyival szeretném kiegészíteni, hogy kimaradt belőle a gyerekház. A 

gyerekház nem intézmény, hanem szakfeladaton működő intézményünk. Itt van még két 

dolgozónk aki az írásos előterjesztésből kimaradt. Szeretném javasolni a képviselő-

testületnek, hogy ők is kapják meg a munkaruha juttatásukat. 

 

Tompos Csilla titkársági ügyintéző 

A képviselő-testületnek abban is kellene döntenie, hogy összegszerűen mennyi juttatást 

kapjanak. 

 

Karsai József polgármester 

Mivel szociális feladatokat látnak el ezért 25.000 forintot javaslok részükre is megállapítani. 

 

Kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete az előterjesztés kiegészítve a gyerekházvezető és 

gyerekház munkatárs munkaruha juttatásának 25.000 forintos összegével, fogadja el a 

határozati javaslatot.. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 221/2019.(XI.27.) 

önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kadarkút Város Önkormányzata, a 

Kadarkúti Gyermekkert Óvoda és Mini Bölcsőde, és a Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási 

Központ alkalmazásában álló  munkavállalói részére munkaruha juttatást biztosít a 2019. 

évre, összesen 975.000,-Ft összegben, munkakörök szerint az alábbi összegekben: 
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Munkakör Munkaruha juttatás összeg Ft/2 

év/fő 

szakács, konyhalány 25.000 

családsegítő, szociális gondozó 25.000 

takarító 20.000 

karbantartó, gépkocsivezető 20.000 

védőnő 25.000 

óvodapedagógus, dajka, pedagógiai 

asszisztens, kisgyermeknevelő 

20.000 

gyerekház vezető, gyerekház 

munkatárs 

25.000 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a munkaruha juttatáshoz szükséges 

975.000,-Ft összeg kifizetéséről 2019. december 4. napjáig gondoskodjon. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2019. december 4. 

 

 

11.  A közmeghallgatás időpontjának meghatározása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A közmeghallgatás időpontjának javaslom 2019. december 5. napján, csütörtök este 18
00

 órát, 

helyszínéül az önkormányzat házasságkötő termét. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a közmeghallgatást a képviselő-testület 2019. december 5- én tartsa a Közös 

Önkormányzati Hivatal nagytermében, 18
00

 órakor. Aki a javaslattal egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

222/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

közmeghallgatást tart 2019. december 5. napján 18
00 

órakor 

a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal ( 7530 Kadarkút, 

Petőfi S. u. 2.) földszinti nagytermében. 

  Felelős: Karsai József polgármester 

     Határidő: 2019. december 5. 
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12. Kadarkút Város Önkormányzata képviselő-testületének 2020. évi munkaterve 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A tervezett munkaterv írásban kiadva. 

 

 Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A Képviselő-testület munkatervet fogad el illetve munkaterv alapján látja el a feladatát. Az 

előre tervezett Képviselő-testületi ülések körébe azokat a napirendi pontokat javasoljuk beírni, 

amelyek a jogszabályból eredő kötelező feladatellátásra irányulnak. A képviselő-testületi 

ülések nem kettő vagy három napirendre korlátozódnak, ezeket az aktuális napirendi 

pontokkal bővítjük.  

 

Kérdés, észrevétel, javaslat? 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Kérném a májusi ülésről a szociális lakások állapotfelmérését a novemberi hónapra áttenni. 
 

Karsai József polgármester 
Aki egyetért azzal, hogy a májusi ülésről a szociális lakások állapotfelmérését a novemberi 

hónapra áttegyük, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

7 igen szavazattal a képviselő-testület a módosítást elfogadta. 

 

Egyéb észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, a képviselő-testület 2020. évi munkatervét a módosított előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadni.  Aki a javaslattal egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

223/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Képviselő-testület 2020. évi munkatervét a módosított 

előterjesztés  szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

13. A Gomba büfé bérleti szerződésének felülvizsgálata 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Képviselő-testület 118/2019. (VI.27) számú határozata alapján 2019. 07.03-án a Nagy és 

társa Kadarkút Kft. képviselője Nagy László helyiségbérleti szerződést kötött a Kadarkút, 



 

 

19 

 

384/3. helyrajzi számon található, 50 m2 alapterületű Kadarkút Központi Autóbuszváró Büfé 

és a hozzátartozó buszváró helyiség  bérletére.  

 

A szerződés 10. pontja szerint:  

„A Felek a jelen bérleti szerződést 2019. november 30-ig felülvizsgálják. A jelen bérleti 

szerződés legfeljebb további egy évvel, 2020. december 30-ig meghosszabbítható. 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Pénzügyi Csoportjának kimutatása szerint a bérlőnek nincs 

bérleti díj befizetés elmaradása.  

 
Lőrincz Viktória képviselő 

Szeretném megkérdezni, hogy mivel a cég Budapesti székhelyű, fizet-e Kadarkútra iparűzési 

adót? Az meg lett-e nézve, hogy a cégnek van-e valami egyéb tartozása? 

Az előterjesztésben a cégjegyzék szám el lett írva, mert a 14 szám Somogy megyét jelöli. 

 

Karsai József polgármester 
Kadarkút felé nincs a cégnek tartozása, és az iparűzési adót megosztva fizeti. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, a képviselő-testület 2020. december 30. napjáig hosszabbítsa meg a helyiségbérleti 

szerződést. Jövőre ha lesz rá pályázat ezt fel fogjuk újítani és visszaadjuk az eredeti 

funkcióját. Aki a javaslattal egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 2 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

224/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkút, 384/3. helyrajzi szám alatt található Kadarkút 

Központi Autóbuszváró Büfé és a hozzátartozó buszváró 

helyiségre vonatkozó, a Nagy és Társa Kadarkút Kft.-vel 

(1163 Budapest, Veres Péter út 51., Cg. 01-09-329817, 

adószám: 24698490-2-42, képviselője: Nagy László) 2019. 

07.03-án megkötött és 2019. december 31-ig érvényes 

helyiségbérleti szerződést 2020. december 30. napjáig 

meghosszabbítja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal  

 
 
14. Bérlakások állapotfelmérése 

Előadó: Horváth Ferencné képviselő a Humánügyi Bizottság elnöke 

 

A Humánügyi Bizottság ülésén is tárgyaltuk az önkormányzati bérlakások állapotát. 

Mindenki megkapta az állapotfelmérésről szóló írásos összegzést és az ingatlanokról 
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készült fényképeket. Az összegzésnél figyelembe vettük, hogy melyik az az ingatlan 

amelyik a legnagyobb javítást igényli. 

Megnéztük az ingatlanok állapotát kívülről és belülről. Kérem a képviselő-testület tagjait, 

hogy tanulmányozzák át. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Egy prioritási sorrendet felállítva kellene elindítanunk a felújításokat, mert a 6.000.000 

forintos keret, ami a bérlakások felújítására a rendelkezésünkre áll nagyon kevés. 

A problémák között szerepel dugulás elhárítás, nyílászáró csere, almérősítés, tetőcsere, 

szigetelés csere stb. 

 

Kujbus András képviselő 

A Kossuth L. utcai hatlakásos épületünknél az egyik lakásban az udvar felöli részen az 

ablak balesetveszélyes, tokkal együtt ki akar esni. Szintén ennél az épületnél az egyik 

lakás fűtése korábban a garázsból lett megoldva, egy vastag csövet vezettek a lakásig. Ezt 

le kellene bontani, mert nagyon csúnya, balesetveszélyes és mára már a funkcióját is 

elvesztette. 

 

A bérlakásokat végigjárva, láttunk példaértékű jól karbantartott lakásokat és sajnos láttuk 

ennek az ellenkezőjét is.  

 

Erdős Sándor képviselő 

A bérlakásoknál a lakóknak is van kötelességük, nem mindent az önkormányzattól kellene 

várni. Az lenne a legfontosabb, hogy minden lakás szerkezete legyen jó. 

 

Horváth Ferencné képviselő 
A bérlakásoknál el kellene gondolkodni azon, hogy a gáz helyett az energiát napelemmel 

is lehetne biztosítani. Ennek a lehetőségét is számba kellene venni. 

Azt tudjuk, hogy nem lehet az összes bérlakásunkat egyszerre megcsinálni, de el kell 

kezdeni. 

A rendőrségi lakásokra viszont már nem kellene költenünk, mert olyan állapotban vannak, 

hogy nem érdemes felújítani őket. 

 

Karsai József polgármester 

Az önkormányzati bérlakások állapota már több képviselő-testületi ülésen felmerült. 

Azt kérem, hogy a bizottság tegyen javaslatot a prioritási sorrendre, és akkor kérek 

árajánlatot az egyes munkákra. 

A bérlakások nem öröklakások, az a véleményem, hogy a bérlakásban élők próbáljanak 

meg saját ingatlanba költözni. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A Fő u. 56/1 hrsz. ingatlannál a fák kivágását már megszavazta a képviselő-testület. 

 

Karsai József polgármester 

A fák kivágása folyamatban van, de szükséges egyeztetni az áramszolgáltatóval, mert az 

egyik fa ágai elérik a villanyvezetéket. 

 

Úgy gondolom, hogy az üresen álló lakásokat kellene először felújítani. Továbbra is az a 

véleménye, hogy a bizottság állítson össze egy prioritási sorrendet. 
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A képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

 

15. Egyebek 

 

A) Az Akác vendéglőnél nyílászáró csere 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Előzetes felmérés alapján megállapítást nyert, hogy a Kadarkút Kossuth Lajos u.1. szám 

alatti, önkormányzati tulajdonú Akác vendéglő keleti oldalának 2 db fémkeretes ablaka 

valamint az északi oldal 1 db bejárati vas ajtaja cserére szorul, ezért Kadarkút Város 

Önkormányzata a felsorolt nyílászárók cseréjére vonatkozó árajánlatot kért a Gábor 

Ablaktechnika Kft-től.  

Az ablakok valamint a bejárati ajtó bontásának, valamint az újak beépítésének költsége 

összesen bruttó 815.539 Ft. Ez az összeg már tartalmazza az ajánlattevőnek az ablakokra, az 

ajtóra, a beépítési tartozékokra, párkányokra, valamint a bontásra és a beépítésre vonatkozó 

40%-os árkedvezményét.  

A kibontott ablakok és bejárati ajtó elszállításának költségét, valamint a kőműves 

utómunkálatok költségét az árajánlat nem tartalmazza.  

A nyílászárók gyártásának megkezdéséhez 50%-os előleget kell fizetni. A fennmaradó 50 % a 

beépítés előtt esedékes.  

Az árajánlat annak kiadásától 2019.11.18.-tól számított 30 napig érvényes.  

A nyílászárók megfelelő beépítése, rendszeres karbantartása és rendeltetésszerű használata 

esetén az ajánlattevő 5 év szavatosságot vállal, ebből 12 hónap a jótállás ideje.  

A nyílászárók gyártási ideje 5 hét. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a Kadarkút, Kossuth Lajos u. 1. szám. alatti 

önkormányzati tulajdonú Akác vendéglő 2 db ablakának és 1 db bejárati ajtójának cseréjére 

vonatkozó, a Gábor Ablaktechnika kft. által benyújtott árajánlatot fogadja el.  Aki a javaslattal 

egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

225/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

elfogadja a Kadarkút, Kossuth Lajos u. 1. szám. alatti 

önkormányzati tulajdonú Akác vendéglő 2 db ablakának és 

1 db bejárati ajtójának cseréjére vonatkozó, a Gábor 

Ablaktechnika kft. (7400 Kaposvár, Kanizsai u. 56.) által 

benyújtott árajánlatot és engedélyezi a munkálatok 

kivitelezésének megkezdését az Önkormányzati tulajdonban 

lévő lakások és helyiségek bérletére és elidegenítésére 

vonatkozó szabályokról szóló 8/2018. (VI.01.) rendelet 11.§ 
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(2) bekezdés a) és e) pontja valamint a 22. § (1) bekezdése 

alapján. 

 

Felelős:  Karsai József polgármester 

Határidő:  azonnal  

 

 

 

B) A Magyar Légimentő Szolgálat támogatás megállapításra vonatkozó kérelme 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A Magyar Légimentő szolgálat támogatás megállapítására vonatkozó kérelmet nyújtott be a 

technikai hátterének korszerűsítésére. Kérik, hogy a képviselő-testület támogassa a 

szolgálatot, annak érdekében, hogy a lehető legújabb, legkorszerűbb eszközöket tudják 

beszerezni. 

 

Karsai József polgármester 
A légimentő szolgálat munkáját javaslom 20.000 forinttal támogatni, mert sajnos már 

Kadarkúton is szükség volt a munkájukra. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a Magyar Légimentő szolgálat részére 20.000 Ft összegű 

támogatást állapítson meg a 2019. évi iparűzési adó terhére, és hatalmazzon fel arra, hogy a 

támogatási összeg átutalásáról gondoskodjak. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

226/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Magyar Légimentő szolgálat részére 20.000 Ft összegű 

támogatást állapít meg, a 2019. évi helyi iparűzési adó 

terhére. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

támogatási összeg átutalásáról gondoskodjon. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2019. december 31. 
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C) Helyi Esélyegyenlőségi Program 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A hátrányos helyzetű társadalmi csoportok életkörülményeinek javítását szolgáló helyi 

esélyegyenlőségi program elkészítését az egyenlő bánásmódról és az esélyegyenlőség 

előmozdításáról szóló 2003. évi CXXV. törvény  31. §-a írja elő a települési önkormányzatok 

számára. 

 

A HEP helyzetelemzésből és intézkedési tervből áll, amelyet a települési önkormányzat 

képviselő-testülete fogad el. Az elfogadott Helyi Esélyegyenlőségi Programot két évente felül 

kell vizsgálni.  

 

A HEP felülvizsgálata 2019. évben ismét aktuálissá válik. Az áttekintetést követően a Helyi 

Esélyegyenlőségi Program módosítása nem szükséges, ezért a program változatlan formában 

történő jóváhagyását javasolom. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület  a Helyi Esélyegyenlőségi Programot azonos tartalommal 

hatályában tartsa fenn. 

. 

 Aki a javaslattal egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

227/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Helyi 

Esélyegyenlőségi Programot felülvizsgálta, azt azonos 

tartalommal hatályában fenntartja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal  

 

 

D) „Általános eszközbeszerzés feladatok ellátása az „MFP-NHI/2019” kódszámú 

felhívás szerinti 3004696473 iratazonosító számú „Közösségi tér, közösségfejlesztés 

Kadarkúton” című projekt megvalósítása kapcsán” 

Ajánlattételi eljárás megindítása 

      Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata 22 796 295 Ft támogatást nyert a „Közösségi tér, 

közösségfejlesztés Kadarkúton” című projekt megvalósítására. A támogatás mértéke 100 %, 

önerő biztosítása nem szükséges. A projekt keretében a közösségi tér működtetéséhez 

szükséges eszközbeszerzésre is sor kerül. A feladat megvalósítására 3 890 035 Ft áll 

rendelkezésre. 
 

Az eszközbeszerzés tárgyában ajánlattételi eljárás lefolytatása szükséges.  
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Javaslom, hogy a képviselő-testület a Hege Design Korlátolt Felelősségű Társaságtól, a DOM 

Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft-től és a STÚDIÓ IRODABÚTOR Kereskedelmi és 

Szolgáltató Kft.-től kérjen ajánlatot. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a „Közösségi tér, közösségfejlesztés Kadarkúton” című 

projekt megvalósítása kapcsán általános eszközbeszerzés feladatok ellátására indítson 

ajánlattételi eljárást és az ajánlattételi felhívásokat az előterjesztés szerinti tartalommal 

fogadja el. 

Javaslom továbbá, hogy a képviselő-testület a Hege Design Korlátolt Felelősségű Társaságtól, 

a DOM Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft-től és a STÚDIÓ IRODABÚTOR Kereskedelmi és 

Szolgáltató Kft.-től kérjen ajánlatot. 

 

 Aki a javaslattal egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

228/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

MFP-NHI/2019 kódszámú felhívás szerinti 3004696473 

iratazonosító számú „Közösségi tér, közösségfejlesztés 

Kadarkúton” című projekt megvalósítása kapcsán” általános 

eszközbeszerzés feladatok ellátására ajánlattételi eljárást 

indít. 
 

1. A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívásokat az 

előterjesztés szerinti tartalommal, módosítás nélkül 

elfogadja. 

 

2. Az eljárás során a Képviselő-testület az alábbi ajánlattevőktől 

kér ajánlatot: 

- Hege Design Korlátolt Felelősségű Társaság, 2214 

Pánd, Hrsz. 776/2. 

- DOM Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft., 7530 

Kadarkút, Kossuth L. utca 51. 

- STÚDIÓ IRODABÚTOR Kereskedelmi és 

Szolgáltató Kft., 2141 Csömör, 

        Hortenzia utca 18. 

 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az 

ajánlati felhívás ajánlattevők részére történő megküldéséről 

gondoskodjon. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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E) „Eszközbeszerzés feladatok ellátása az „MFP-AEE/2019” kódszámú felhívás szerinti 

3006587353 iratazonosító számú „Orvosi eszközállomány fejlesztése Kadarkúton” 

című projekt megvalósítása kapcsán” Ajánlattételi eljárások megindítása 

      Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata 2 999 999 Ft támogatást nyert az „Orvosi eszközállomány 

fejlesztése Kadarkúton” című projekt megvalósítására. A támogatás mértéke 100 %, önerő 

biztosítása nem szükséges. A projekt keretében a védőnői feladatellátáshoz és a háziorvosi, 

fogorvosi tevékenység végzéséhez szükséges eszközök és bútorok beszerzésére kerül sor. A 

feladat megvalósítására 2 871 851 Ft áll rendelkezésre. 
 

 

Az eszközbeszerzés tárgyában ajánlattételi eljárások lefolytatása szükséges.  

 

Javaslom, hogy a képviselő-testület Orvosi eszköz beszerzés” tárgyában a MOBI-TREND 

Bútoripari és Belsőépítészeti Bt.-től, a DOM Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft.-től, és a 

MARGAL Kereskedelmi és Szolgáltató Bt.-től kérjen ajánlatot. 

 

Az „Orvosi bútor beszerzés” tárgyában pedig a Hege Design Korlátolt Felelősségű 

Társaságtól, a DOM Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft.-től és a STÚDIÓ IRODABÚTOR 

Kereskedelmi és Szolgáltató Kft.-től kérjen ajánlatot.  

 

Erdős Sándor János képviselő 

Az orvosi eszközök és bútorok beszerzésénél az orvosokkal történt egyeztetés? 

 

Karsai József polgármester 
Mindhárom orvossal és a védőnővel  megtörtént az egyeztetés, ők állították össze a listát. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület az MFP-AEE/2019 kódszámú felhívás szerinti 

3006587353 iratazonosító számú „Orvosi eszközállomány fejlesztése Kadarkúton” című 

projekt megvalósítása kapcsán” eszközbeszerzés feladatok ellátására indítson ajánlattételi 

eljárásokat és az ajánlattételi felhívásokat az előterjesztés szerinti tartalommal fogadja el. 

 

Javaslom továbbá, hogy a képviselő-testület Orvosi eszköz beszerzés” tárgyában a MOBI-

TREND Bútoripari és Belsőépítészeti Bt.-től, a DOM Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft.-től, 

és a MARGAL Kereskedelmi és Szolgáltató Bt.-től kérjen ajánlatot. 

 

Javaslom továbbá, hogy a Orvosi bútor beszerzés” tárgyában a képviselő-testület Hege 

Design Korlátolt Felelősségű Társaságtól, a DOM Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft.-től és a 

STÚDIÓ IRODABÚTOR Kereskedelmi és Szolgáltató Kft.-től kérjen ajánlatot.  

 

 Aki a javaslattal egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

229/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

MFP-AEE/2019 kódszámú felhívás szerinti 3006587353 

iratazonosító számú „Orvosi eszközállomány fejlesztése 

Kadarkúton” című projekt megvalósítása kapcsán” 

eszközbeszerzés feladatok ellátására ajánlattételi eljárásokat 

indít. 
 

1.   A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívásokat az 

előterjesztés szerinti tartalommal, módosítás nélkül 

elfogadja. 

 

2.   Az eljárás során a Képviselő-testület „Orvosi eszköz 

beszerzés” tárgyában az alábbi ajánlattevőktől kér ajánlatot: 

- MOBI-TREND Bútoripari és Belsőépítészeti Bt., 

7627 Pécs, Hétvezér utca 5/2. 

- DOM Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft., 7530 

Kadarkút, Kossuth L. utca 51. 

- MARGAL Kereskedelmi és Szolgáltató Bt., 7400 

Kaposvár, Jutai út 43. 1. em. 3. 

 

3. Az eljárás során a Képviselő-testület „Orvosi bútor 

beszerzés” tárgyában az alábbi ajánlattevőktől kér ajánlatot: 

- Hege Design Korlátolt Felelősségű Társaság, 2214 

Pánd, Hrsz. 776/2. 

- DOM Bútorgyártó és Kereskedelmi Kft., 7530 

Kadarkút, Kossuth L. utca 51. 

- STÚDIÓ IRODABÚTOR Kereskedelmi és 

Szolgáltató Kft., 2141  

     Csömör, Hortenzia utca 18. 

 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az 

ajánlati felhívás ajánlattevők részére történő megküldéséről 

gondoskodjon. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

F) A Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületének kérelme 

      Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete kéri a képviselő-testületet, hogy a 

Karácsonyi Ünnepek közeledtével, adománnyal segítse az egyesületet. 
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Erdős Sándor János képviselő 

10.000 forintot javaslok a Vakok és Gyengénlátók részére megszavazni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete 

részére 10.000 Ft összegű támogatást állapítson meg a 2019. évi iparűzési adó terhére, és 

hatalmazzon fel arra, hogy a támogatási összeg átutalásáról gondoskodjak. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

230/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Vakok 

és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete (7400 

Kaposvár, Pécsi utca 2.) részére 10.000 Ft összegű 

támogatást állapít meg, a 2019. évi helyi iparűzési adó 

terhére. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

támogatási összeg átutalásáról gondoskodjon. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2019. december 31. 

 

 

G) A Kadarkúti Labdarúgó Szakosztály kérelme 

      Előadó: Karsai József polgármester 

 

A Kadarkúti Labdarúgó Szakosztály elnöke levélben kéréssel fordult hozzám és a képviselő-

testülethez. 

A labdarúgó szakosztály fennállásának legsikeresebb évadán van túl. Az önkormányzat 

költségvetésében alulterveztük ez évre a finanszírozásukat. Ahhoz, hogy le tudják zárni ezt az 

évet, a tartozásaikat ki tudják fizetni (utiköltség, edzői költség stb.) erre kérik, hogy a 

képviselő-testület biztosítson 500.000 Ft támogatást a részükre. 

 

Javaslom a képviselő-testületnek, mivel tényleg jól szerepel a csapat, és a város lakóinak a 

többsége is magáénak érzi ezt a csapatot biztosítsuk részükre ezt a támogatási összeget. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Mennyi volt a támogatásuk összege a 2019-es évben? 

 

Karsai József polgármester 

1.250.000 forint volt. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ez nagyon kevés. 
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Karsai József polgármester 
Aki egyetért azzal, hogy a Kadarkút Városi Sportkör részére 500.000 Ft támogatást 

biztosítsunk a 2019. évi helyi iparűzési adó terhére. Javaslom, hogy a képviselő-testület 

bízzon meg azzal, hogy a döntésről a sportkör elnökét értesítsem. Aki ezzel egyetért, kérem 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

231/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Kadarkút Városi 

Sportkör ( 7530 Kadarkút, Petőfi u. 6.) részére a 2019. évi helyi 

iparűzési adó terhére 500.000 Ft támogatást biztosít. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a 

sportkör elnökét értesítse. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2019. december 31. 

 

 

Rózsa János képviselő 16
10 

órakor elhagyta a termet. 

Karsai József polgármester megállapított, hogy Kadarkút Város Önkormányzatának 

Képviselő- Testülete 6 fővel jelen van, az ülés határozatképes. 

 

 

H) Tájékoztatók 

      Előadó: Karsai József polgármester 

 

- Szeretném tájékoztatni a képviselő-testületet, hogy a temetőkerítés felújításra benyújtott 

Magyar Falu programos pályázatunk eredményes lett. A kerítés anyagot megrendeltem, azt ki 

is szállították. A kerítés cseréjét a tavaszi időszakban tervezzük megvalósítani saját erőből. 

Az Árpád utcai temető kerítése lesz kicserélve. 

 

- Kértem a Radák Kft-től árajánlatot a Körmendi utcai út padkák kövezésére, mivel a padkák 

megsüllyedtek és az út széle kezd letöredezni. 

Javaslom a képviselő-testületnek, hogy biztosítson forrást a Körmendi utca 

padkarendezéséhez, zúzott kövezéséhez. 

Árajánlatuk szerint ha ők hozzák az anyagot is akkor 16.000 Ft/m3+Áfa, ha az önkormányzat 

veszi az anyagot akkor 8.300 Ft/m3+Áfa a munkadíj. 1m3 murvából kb. 25-26 m padka 

javítható. Konkrét összeget nem tudok mondani, mert a zúzott követ tonnára adja a bánya és 

ha esős idő van akkor kevesebb m3 1 tonna. A mennyiség akkor derül ki ha elkezdik a 

munkát és meglátják mennyi kő kerül a padka mellé. Természetesen a tavasz folyamán a többi 

utcát is meg kell csináltatnunk, hogy az önkormányzati utjainkat megvédjük.  

kb. 15 m3 fér föl egy gépjárműre a kivitelező számításai szerint a temetőig 4 autó kő 

szükséges. 4-6 autó kő megrendelését és annak a munkadíjának az elfogadását szeretném 

javasolni a képviselő-testületnek. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Párhuzamosan haladunk a két oldallal, vagy először csak az egyik oldalt csináljuk meg. 
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Karsai József polgármester 

A Nagy utcáig párhuzamosan kell haladnunk, mert ott mindkét oldal meg van süllyedve, aztán 

a déli oldal. Az lenne jó ha mindkét oldalt meg tudnánk csinálni a tél beállta előtt. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ha az önkormányzat rendeli meg a követ akkor nekünk olcsóbb? 

 

Karsai József polgármester 

Az önkormányzat is ugyanonnan rendeli meg ahonnan a vállalkozó, csak nekünk még 

fuvarköltséget is kell fizetnünk. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Azt meg lehet csinálni, hogy először a kritikus pontokat kövezzük le aztán kezdjük az utca 

elejétől? 

 

Karsai József polgármester 

Folyamatosan haladunk az utca elejétől a Dózsa utcai bejáróig szeretnénk eljutni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom a képviselő-testületnek, hogy biztosítson forrást a Körmendi utca 

padkarendezéséhez, zúzott kövezéséhez a közutak fenntartás támogatása normatíva terhére. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

232/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkút, Körmendi utca padkarendezéséhez, zúzott 

kövezéséhez biztosítja a szükséges forrást a közutak 

fenntartás támogatása normatíva terhére. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2019. december 31. 

 

 

- Pipacs utcai járda felújítás 

A Pipacs utcai járdafelújításnál a kivitelező kiszámolta, hogy mennyi térkő szükséges.  A 

pályázaton anyagra lehetett csak pályázni, erre nettó 4.999.736 Ft. összeget kaptunk. Az lenne 

a kérésem a képviselő-testület felé, hogy az Áfa összegét 1.346.625 forintot biztosítsa és 

rendeljük meg a térkövet. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A betonjárda nem olcsóbb? Ha a Szabadság utcában csináljuk a járdát, akkor ott is térköves 

járda lesz?  
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Karsai József polgármester 

Én a térköves járdát jobbnak tartom. Ha nem akarunk három-négy évente járdafelújítást, 

mindenképpen a térköves járdát fogom javasolni. Könnyebb, olcsóbb, egyszerűbb javítani. A 

térkő annyival nem drágább, mint amennyivel jobb. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Ha a fa gyökere felnyomja a járdát, a térkövet csak felszedik, a gyökeret kivágják és a 

térkövet újra le lehet rakni, míg a betonjárda összetöredezik. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Az a véleményem, hogy legalább háromszor olcsóbb, nagyobb szakaszt lehet belőle 

megcsinálni. A térköves járda sokkal drágább. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

 

Karsai József polgármester 
Aki egyetért azzal, hogy rendeljem meg a térkövet és az Áfa összegét az 1.346.625 forintot a  

megszűnt viziközmű koncessziós díjszámla bevételének terhére biztosítsa.  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 1 nem szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:  

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

233/2019.(XI.27.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkút, Pipacs utcai járda térkövezéshez a térkövet 

megrendeli és az Áfa összegét 1.346.625 forintot a 

megszűnt viziközmű koncessziós díjszámla bevételének 

terhére biztosítja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2019. december 31. 

 

 

-Tájékoztatók 

Előadó: Pintér Gergő alpolgármester 

 

A lakosság igényeit és a polgármester által rám ruházott feladatokat is figyelembe véve 

szeretném tájékoztatni a képviselő-testületet és a lakosságot. 

Sikerült megoldani, hogy a Kadarkút Tv-n az adás újra látható. Új eszköz beszerzésével 

sikerült ezt elérni, a kép minősége is elfogadható. Jelenleg az adventi plakátok láthatóak. 

 

Szeretném ha a lakosság köréből minél többen jönnének el az Adventi gyertyagyújtásra. Az 

első gyertyagyújtáshoz egy kézműves vásár is párosul. A templomkertben kialakításra került 

egy új Betlehem. A kialakított faházzal az lenne a későbbi terv, hogy az adott időszaknak 

megfelelő kiállítások lennének benne kialakítva. Jelen pillanatban a Betlehem egy LED-es 

világító felület. 
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A lakosság részéről többen megkerestek, hogy a hírek és információk áramlása miatt sokkal 

kézzelfoghatóbb lenne egy nyomtatványban az információkat, a településen elvégzett, vagy 

éppen elvégzésre váró projektekről közölni. Gondoltunk itt egy havilap szerkesztésére ami a 

lakosság számára elérhető lenne. Jelenleg egy ünnepi szám kiadásán dolgozunk. Ha valakinek 

ötlete van keressen meg.  

 

Szeretném ha Kadarkút tovább zöldülne, és minél több fa ültetésére kerülne sor a településen. 

Információim alapján van az önkormányzatnak forrása erre.  

Az Árpád utca Mike felé vezető részén lehetne kialakítani egy fasort, mert itt szélesebb 

zöldterület van. Ha fasorba illő fát szeretnénk, akkor 15-20 ezer forintos darabszámban kell 

gondolkodnunk.  

Felmerülnek olyan kérdések, hogy az utcán vannak meglévő fák ezeket meghagyjuk és a 

fasort közéjük ültetjük, vagy kivágjuk őket. Szeretném ha ez a projekt elindulna, de jelentős 

utánnajárással, körültekintéssel jár. 

Ezt most csak gondolatébresztőnek számom. 

 

A központon lévő ABC felöli oldali üzletsor elé ültetett tuják egy része ki van már száradva, 

ezeket ki kellene szedni és új növényeket kellene ültetni. 

Horváth Ferencné képviselő 

Sok helyen az újszülötteknek állítanak fát, alakítanak ki ligetet. Ez Kadarkúton megoldható 

lenne? 

 

Karsai József polgármester 
Akár a központi parkban is megoldható lenne. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Alpolgármester úrtól kérdezném, hogy a kábel tv problémáját eddig miért nem lehetett 

megoldani? 

Az Adventi vásárra kik pakolnak ki? 

A fásítást egy jó dolognak tartom, de meg kellene kérdezni ezzel kapcsolatban a lakosság 

véleményét is. Probléma lehet ezzel kapcsolatban az is, hogy a közmű vezetékek sok helyen a 

járda mellett mennek. 

A polgármester úrtól szeretném kérdezni, hogy a Virág utcában az árkokat miért nem 

csinálták meg? 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Sikerült találnunk egy technikai átalakítót, ami lehetővé teszi a megfelelő működést. 

Az Adventi vásár meg lett hirdetve, az árusok jelentkeztek. 

A fásítással kapcsolatban sok a kérdés, körbe kell járni a dolgokat. 

 

Karsai József polgármester 
Azért nem készült el, mert nem volt a pályázat része. A Virág utcánál az átereszt ki kell 

takarítani. 

 

Sok szeretettel várok én is mindenkit az Adventi gyertyagyújtásokra és a hozzá kapcsolódó 

műsorokra. 

Az Adventi vásáron azok árusítanak akik jelentkeztek rá. Az első Adventi vásárunk 15
00

 

órakor kezdődik, őstermelői vásárral és népi jellegű fellépőkkel. Forralt bor, gesztenye, 

lángos, méz, hal, fenyőfa is kapható lesz majd. Közzösségformáló hagyományőrző 

rendezvényt szeretnénk megvalósítani. 
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A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését 17
10  

órakor 

bezárta. 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


